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Vuoro-ongelmien ratkaiseminen Jäähallissa 

 

 

Jatkuvasti tulee kiekkoilijoilta viestejä jäähallin vuorojen käyttäjiltä  siitä, 

että vuoroja ei saa ja 

jäänhoito ei vuoroille toimi. 

Tällaiset ongelmat pitää pikaisesti  selvittää ja ratkaista. 

Jäähallin rakentamiseen käytimme monta miljoonaa kaupunkilaisten varoja  

ja sinne on palkattu 

monta henkilöä palvelutehtäviin eli resurssia siella on. 

Itse hoidin jäähallia  lähes 20 vuotta ja  tiedän kokemuksesta , 

että jäänhoitoon vuoroa kohti ei kulu kuin muutama minuutti  eli 

vuorokaudessa pari kolme tuntia. 
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